



Candidatures ouvertes pour le Ocean Solutions Accelerator

Publié le mercredi 13 mars 2019

Voir en ligne : <https://www.france-science.org/Candidatures-ouvertes-pour-le.html>

Sustainable Ocean Alliance (SOA) recrute la deuxième cohorte du Ocean Solutions Accelerator qui a pour but de soutenir quinze des plus brillantes startups du monde axées sur l'amélioration de la santé des océans. L'océan Solution Accelerator accompagne les fondateurs de start-up en fournissant les conseils et les ressources nécessaires pour transformer leurs prototypes en solutions prêtes à être commercialisées.

Une fois acceptées dans le programme, SOA fournit à chaque démarrage un investissement de 25 000 USD. Toutes les startups de cette deuxième cohorte participeront à un programme de développement et de leadership de huit semaines - du 3 septembre au 17 octobre 2019, dans la région de la baie de San Francisco.

Ocean Solution Accelerator fournit des expériences uniques et personnalisées faites de rencontres avec des mentors, des partenaires et des investisseurs issus du réseau étendu de la SOA. Le programme comprend une expédition « Accelerator at Sea » de 8 jours en Alaska, des dîners avec les fondateurs, des événements de networking, des visites de sites, des ateliers et séries de conférences.

À la fin du programme, les entrepreneurs présenteront leurs solutions sur la scène de la SOA lors du Silicon Valley Ocean Tech Demo Day et participeront à la conférence Our Ocean à Oslo, en Norvège.

Postuler

Seeking Solutions for the Ocean's Greatest Challenges
Ocean Solutions Accelerator
Join the Second Wave Cohort Today!

Deadline: Ocean Mission 2019 is launching the Second Wave Cohort of the Ocean Solutions Accelerator program to the world's most brilliant startup leaders in improving the health of the ocean. The Ocean Solutions Accelerator provides each founder with personal and intensive mentorship in San Francisco.

Open applications for the program. The program ends with a \$100,000 investment and support in the Ocean Mission 2019 program as well as a week leadership and development program spanning from September to October 17, 2019, in the San Francisco Bay Area.

The Ocean Solutions Accelerator provides unique and personalized guidance from SOA experts in startup financing, partners, and business. The program includes an 8-day expedition at the top of Alaska, founder dinners, networking events, site visits, workshops, and speaker series. We focus on connecting each founder with the best people in the ocean solution field, and bring their ocean technology to market. At the conclusion of the program, participants will showcase their ocean technology at the Silicon Valley Ocean Tech Demo Day and will participate in their Ocean Conference in Oslo, Norway.

What We Look For

- Team**: Proven track record in technology and ocean solutions.
- Market**: Ocean solutions that address a real problem.
- Business**: Clear business model and revenue.
- Support**: Proven track record in fundraising and business development.
- Quality**: High-quality, scalable, and innovative solutions.
- Team**: Proven track record in fundraising and business development.

The Process

| Phase | Start | End |
|------------------------|--------------------|-------------------|
| Open Applications | March 15, 2019 | April 1, 2019 |
| Interviews & Selection | April 1, 2019 | April 22, 2019 |
| Expedition at Sea | August 21, 2019 | September 8, 2019 |
| 8-week Program | September 17, 2019 | October 17, 2019 |

Apply online today!
by@oceansolutionsaccelerator.com
Application deadline: March 15, 2019 at 11:59pm PT
#OceanSolutionsAccelerator